
Protokół  Nr 4/IV/2018

sporządzony z przebiegu obrad IV-tej Sesji Rady Miejskiej w Myślenicach odbytej w dniu 21 grudnia 2018 roku o
godzinie 15.00 w sali obrad budynku Urzędu Miasta i Gminy Myślenice, Rynek 8/9, 32-400 Myślenice.

W sesji uczestniczyli:

Obecni radni:

1. Grażyna Ambroży
2. Czesław Bisztyga
3. Józef Błachut
4. Jerzy Cachel
5. Halina Dyląg
6. Mirosław Fita
7. Andrzej Grzybek
8. Małgorzata Jaśkowiec
9. Izabela Kutrzeba
10. Eleonora Lejda-Kuklewicz
11. Wojciech Malinowski
12. Piotr Motyka
13. Kamil Ostrowski
14. Bogusław Podmokły
15. Jan Podmokły
16. Bogusław Stankiewicz
17. Wacław Szczotkowski
18. Stanisław Topa
19. Czesław Wierzba
20. Tomasz Wójtowicz

Burmistrz Jarosław Szlachetka
Z-ca Burmistrza Mateusz Suder
Sekretarz Gminy Bronisław Poradzisz
Skarbnik Gminy Anita Kurdziel
Sołtysi

AD.1 Otwarcia  IV-tej  Sesji  Rady  Miejskiej  w Myślenicach  dokonał  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w
Myślenicach Jan Podmokły, witając wszystkich przybyłych.
Stwierdził, że na sali jest 20-tu radnych, to jest odpowiednia ilość do podejmowania prawomocnych uchwał.

AD.2 Przyjęcie porządku obrad

W punkcie tym Przewodniczący obrad Jan Podmokły zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku
obrad sesji.
Głos  zabrał  Burmistrz  Jarosław  Szlachetka  wnioskując,  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  punktu  12a  –
Rozpatrzenie  i  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  i  warunków  udzielania  bonifikat  od  opłat
jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność Gminy
Myślenice  w  prawo  własności  tych  gruntów  i  ustalenie  wysokości  stawek  procentowych  tych  bonifikat.  
Następnie głos zabrał  Przewodniczący  Rady Miejskiej  Jan Podmokły wnioskując,  o wprowadzenie do porządku
punktu  12b – Rozpatrzenie i  podjęcie  uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 422/LIX/2010 Rady Miejskiej  w
Myślenicach z dnia 30 czerwca 2010 roku w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej
Gminy  Myślenice.  
Innych wniosków nie zgłoszono.
Przewodniczący obrad zapytał, czy może wpólnie przegłosować zgłoszone wnioski do porządku obrad sesji?
Sprzeciwów nie zgłoszono.
W związku z powyższym poddano pod głosowanie przyjęcie do porządku następujących punktów:
-12a – Rozpatrzenie i  podjęcie  uchwały  w sprawie wyrażenia zgody i  warunków udzielania bonifikat od opłat
jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność Gminy
Myślenice w prawo własności tych gruntów i ustalenie wysokości stawek procentowych tych bonifikat.
-12b – Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 422/LIX/2010 Rady Miejskiej w Myślenicach
z dnia 30 czerwca 2010 roku w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Myślenice.



Przewodniczący obrad poddał pod glosowanie wprowadzenie do porządku obrad punktu 12a i 12b.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
NIEOBECNI (1)
Mateusz Suder
Wniosek uzyskał akceptację.

Kolejno poddano pod głosowanie porządek obrad uwzględniający przyjęte wnioski:
1.  Otwarcie obrad.
2.  Przyjęcie porządku obrad.
3.  Przyjęcie protokołu z III-ciej sesji RM.
4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie
posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym
programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.
5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania
nieodpłatnej pomocy w formie zasiłku celowego w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w
domu” na lata 2019-2023.
6.  Rozpatrzenie  i  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu  osłonowego  dotyczącego  udzielania
mieszkańcom Gminy Myślenice pomocy w zakresie dożywiania.
7.  Rozpatrzenie  i  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych na terenie miasta i gminy Myślenice na rok 2019.
8.  Rozpatrzenie  i  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  na
terenie miasta i gminy Myślenice na rok 2019.
9.  Rozpatrzenie  i  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  obniżenie  kapitału  zakładowego  poprzez
umorzenie udziałów w spółce pod firmą Myślenicka Agencja Rozwoju Gospodarczego Spółka z o.o. z siedzibą w
Myślenicach.
10.  Rozpatrzenie  i  podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  z  budżetu  Gminy  Myślenice  na  rok  2019  dotacji
podmiotowych dla samorządowych instytucji kultury.
11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Myślenice na 2018 rok – Nr
400/XLIV/2018 Rady Miejskiej w Myślenicach z dnia 26 stycznia 2018 roku.
12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myślenice.
12a.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody i warunków udzielania bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu
przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  gruntów  stanowiących  własność  Gminy  Myślenice  w  prawo
własności tych gruntów i ustalenie wysokości stawek procentowych tych bonifikat.
12b.Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 422/LIX/2010 Rady Miejskiej w Myślenicach z dnia 30 czerwca
2010 roku w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Myślenice. 
13. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Myślenice do Stowarzyszenia Zielony Pierścień
Tarnowa z siedzibą w Skrzyszowie.
14. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej.
15. Informacja na temat złożonych interpelacji przez radnych.
16. Komunikaty.
17. Wolne wnioski.
18. Zakończenie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
NIEOBECNI (1)  Mateusz Suder
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AD.3        Przyjęcie protokołu z III-ciej sesji RM

W punkcie tym Przewodniczący obrad Jan Podmokły zapytał, czy są uwagi do protokołu z III-ciej Sesji 
Rady Miejskiej?
Uwag nie zgłoszono. 
Kolejno poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu z III-ciej Sesji Rady Miejskiej w Myślenicach.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
NIEOBECNI (1)
Mateusz Suder
Protokół z III-ciej Sesji Rady Miejskiej w Myślenicach został przyjęty.

AD.4 Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w 
formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.
Przewodniczący Rady Miejskiej w Myślenicach Jan Podmokły poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem 
obrad stałych Komisji Rady.
Następnie przedstawił opinie komisji:
-Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Myślenicach pozytywnie-jednogłośnie zaopiniowała projekt  
uchwały.
-Komisja Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Myślenicach przyjęła do wiadomości projekt uchwały.
Dyskusji w temacie nie było.
Wniosków i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.
Projekt uchwały poddano pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
NIEOBECNI (1) Mateusz Suder

     Rada Miejska w Myślenicach podjęła 
Uchwała nr 13/IV/2018

W sprawie : określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.

AD.5  Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
nieodpłatnej pomocy w formie zasiłku celowego w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w
domu” na lata 2019-2023.
Przewodniczący Rady Miejskiej w Myślenicach Jan Podmokły poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem 
obrad stałych Komisji Rady.
Następnie przedstawił opinie komisji:
-Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Myślenicach pozytywnie-jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały.
-Komisja Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Myślenicach przyjęła do wiadomości projekt uchwały.
Dyskusji w temacie nie było.
Wniosków i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.
Projekt uchwały poddano pod głosowanie.
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Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
NIEOBECNI (1) Mateusz Suder

   Rada Miejska w Myślenicach podjęła 
                                                             Uchwałę Nr 14/IV/2018
W sprawie : podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej 
pomocy w formie zasiłku celowego w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i 
w domu” na lata 2019-2023.

AD.6 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego dotyczącego udzielania mieszkańcom 
Gminy Myślenice pomocy w zakresie dożywiania.
Przewodniczący Rady Miejskiej w Myślenicach Jan Podmokły poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem 
obrad stałych Komisji Rady.
Następnie przedstawił opinie komisji:
-Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Myślenicach pozytywnie-jednogłośnie zaopiniowała projekt
uchwały.
-Komisja Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Myślenicach przyjęła do wiadomości projekt uchwały.
Dyskusji w temacie nie było.
Wniosków i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.
Projekt uchwały poddano pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
NIEOBECNI (1)
Mateusz Suder
      Rada Miejska w Myślenicach podjęła 
                                                                Uchwałę Nr 15/IV/2018
W sprawie: przyjęcia programu osłonowego dotyczącego udzielania mieszkańcom Gminy Myślenice 
pomocy w zakresie dożywiania.

AD.7 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na terenie miasta i gminy Myślenice na rok 2019.
Przewodniczący Rady Miejskiej w Myślenicach Jan Podmokły poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem 
obrad stałych Komisji Rady.
Następnie przedstawił opinie komisji:
-Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Myślenicach pozytywnie-jednogłośnie zaopiniowała projekt
uchwały.
-Komisja Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Myślenicach pozytywnie-jednogłośnie zaopiniowała projekt 
uchwały.
Dyskusji w temacie nie było.
Wniosków i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.
Projekt uchwały poddano pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
NIEOBECNI (1)
Mateusz Suder
      Rada Miejska w Myślenicach podjęła 
                                                                Uchwałę Nr 16/IV/2018
W sprawie : przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
na terenie miasta i gminy Myślenice na rok 2019.

AD.8 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie 
miasta i gminy Myślenice na rok 2019.
Przewodniczący Rady Miejskiej w Myślenicach Jan Podmokły poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem 
obrad stałych Komisji Rady.
Następnie przedstawił opinie komisji:
-Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Myślenicach pozytywnie-jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały.
-Komisja Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Myślenicach pozytywnie-jednogłośnie zaopiniowała projekt 
uchwały.
Dyskusji w temacie nie było.
Wniosków i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.
Projekt uchwały poddano pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
NIEOBECNI (1)
Mateusz Suder

Rada Miejska w Myślenicach podjęła 
                                                                     Uchwałę Nr 17/IV/2018
W sprawie : przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie miasta i gminy 
Myślenice na rok 2019.

AD.9 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie kapitału zakładowego poprzez umorzenie
udziałów w spółce pod firmą Myślenicka Agencja Rozwoju Gospodarczego Spółka z o.o. z siedzibą w Myślenicach.
Przewodniczący Rady Miejskiej w Myślenicach Jan Podmokły poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem 
obrad stałych Komisji Rady.
Następnie przedstawił opinie komisji:
-Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Myślenicach pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
-Komisja Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Myślenicach pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Dyskusji w temacie nie było.
Wniosków i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.
Projekt uchwały poddano pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (19)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Bogusław 
Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, Czesław Wierzba, Tomasz
Wójtowicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Kamil Ostrowski
NIEOBECNI (1) Mateusz Suder 5



Rada Miejska w Myślenicach podjęła 
                                                                     Uchwałę Nr 18/IV/2018
W sprawie : wyrażenia   zgody na  obniżenie  kapitału zakładowego poprzez umorzenie udziałów w 
spółce pod firmą Myślenicka Agencja Rozwoju Gospodarczego Spółka z o.o. z siedzibą w Myślenicach.

AD.10 Projekt uchwały w sprawie udzielenia z budżetu Gminy Myślenice na rok 2019 dotacji
podmiotowych dla samorządowych instytucji kultury.
Przewodniczący Rady Miejskiej w Myślenicach Jan Podmokły poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem 
obrad stałych Komisji Rady.
Następnie przedstawił opinie komisji:
-Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Myślenicach pozytywnie-jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały.
-Komisja Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Myślenicach pozytywnie-jednogłośnie zaopiniowała projekt 
uchwały.
Dyskusji w temacie nie było.
Wniosków i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.
Projekt uchwały poddano pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
NIEOBECNI (1)
Mateusz Suder

 Rada Miejska w Myślenicach podjęła 
                                                                        Uchwałę Nr 19/IV/2018
W sprawie : udzielenia z budżetu Gminy Myślenice na rok 2019 dotacji podmiotowych dla 
samorządowych instytucji kultury.

AD.11 Projekt   uchwały   w  sprawie  zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Myślenice na 2018 rok – Nr 
400/XLIV/2018 Rady Miejskiej w Myślenicach z dnia 26 stycznia 2018 roku szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy 
Anita Kurdziel.
Pytania w zakresie przedstawionych zmian w budżecie zadali następujący radni : Tomasz Wójtowicz,  Kamil 
Ostrowski,  Grażyna Ambroży, Wojciech Malinowski, Józef Błachut.
Odpowiedzi na zadane pytania udzieliła Skarbnik Gminy Anita Kurdziel oraz Burmistrz Jarosław Szlachetka.
Burmistrz poinformował, że po zakończeniu przeprowadzanych audytów spółek gminnych, radnym zostanie 
przedstawiona informacja dotycząca stanu spółek w jakim zostały przejęte przez nowych prezesów.
Kolejno Skarbnik Gminy poinformowała o zmianie w treści uchwały budżetowej w paragrafie 9, mianowicie o 
udzielonym poręczeniu dla ZUO w wysokości jednego miliona złotych. Jest to kredyt obrotowy w rachunku 
bieżącym w wysokości jednego miliona złotych. Pożyczka to oszczędność na kosztach.
Radny Tomasz Wójtowicz powiedział, że wszystkie gminy są na etapie ustalania nowych stawek za wywóz 
nieczystości. Zapytał jaka stawka na jednego mieszkańca będzie obowiązywała w naszej gminie w 2019 roku?
Burmistrz odpowiedział, że realizowany system poręczeń  jest powielany jak w latach ubiegłych.
Jeżeli chodzi o stawki za wywóz nieczystości, pozostają bez zmian do czerwca 2019 roku. 
Radny Tomasz Wójtowicz przypomniał,  o obietnicy wyborczej składanej przez burmistrza, mianowicie że stawki za 
śmieci będą maleć. Ma nadzieję , że burmistrz wywiąże się ze swoich obietnic wyborczych.
Burmistrz powiedział, że nie wycofuje się ze swoich obietnic wyborczych. Zwrócił uwagę, że kadencja rozpoczęła 
się w listopadzie 2018 roku i będzie trwała do 2023 roku. Mieszkańcy Gminy Myślenice zgodnie z obecnymi 
stawkami, będą płacili mniej w porównaniu z innymi gminami w powiecie.
Radny Tomasz Wójtowicz zwrócił uwagę, że obecnie obowiązującą stawkę wypracowano w poprzednich latach.
Przypomniał, że na spotkaniu 14 października 2018 roku pomimo znajomości wszystkich składowych stawki za 
wywóz nieczystości burmistrz obiecał jej obniżenie. 
Burmistrz odpowiadając na powyższe podkreślił, że na rozliczenie przyjdzie czas po zakończeniu kadencji. Może się 
okazać, że spalanie śmieci w spalarni w Krakowie będzie tańsze. Zwrócił się, o wykazanie cierpliwości i 
wyrozumiałości. Nadmienił, iż w  chwili obecnej wychodzą inne sprawy w spółce, na przykład jej zaległości  w 
stosunku do kontrahentów, o czym nie wiedział w tamtym czasie.
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Radny Tomasz Wójtowicz powiedział, że w poprzedniej kadencji temat spalarni był brany pod uwagę. Gminna 
gospodarka śmieciowa oparta była o spalarnię w Krakowie. Docelowo wszystkie śmieci miały być wywożone do 
spalarni w Krakowie.  Niecka na składowisku zapełnia się szybko, dlatego też kolejnym krokiem było nawiązanie 
współpracy z omawianą spalarnią.
Burmistrz powiedział, że pierwszy raz słyszy, że gmina nastawiona była na spalarnię w Krakowie Decydując się na 
rozbudowę zakładu w 2006 roku, koronnym argumentem ówczesnego burmistrza i również jego za tą instalacją 
było to, że będziemy mieli wpływ na cenę, co dzisiaj jest realne. Przy rozbudowie zakładu nikt nie mówił o spalarni.
Spalarnia wtedy, kiedy skończą się możliwości naszego zakładu, może się okazać, że w tej materii jeszcze się coś 
zmieni.
Radny Tomasz Wójtowicz odpowiadając powiedział, że wówczas była kwestia drugiej niecki, która wystarczy na 
pewien czas.  Następna rada będzie musiała zastanowić się nad wykupem terenu pod nową nieckę. Na szczęście 
powstaje nam spalarnia w Krakowie i nie będzie trzeba kolejnej niecki. W tym kontekście spalarnia się pojawiła.
Burmistrz zwrócił uwagę,że radny planuje 3 nieckę.
Radny Tomasz Wójtowicz zwrócił uwagę, że pierwsza to było stare wysypisko zamykane przez zakład utylizacji.
Dyskusję zakończono.
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Bogusław 
Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, Czesław Wierzba, Tomasz
Wójtowicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Kamil Ostrowski
NIEOBECNI (1) Mateusz Suder

Rada Miejska w Myślenicach podjęła 
                                                                        Uchwałę Nr 20/IV/2018
W sprawie : zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Myśw  sprawie  zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 
Myślenice na 2018 rok – Nr 400/XLIV/2018 Rady Miejskiej w Myślenicach z dnia 26 stycznia 2018 
roku 

AD.12 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myślenice przedstawiła 
Skarbnik Gminy Anita Kurdziel.
Dyskusji w temacie nie było.
Projekt uchwały poddano pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
NIEOBECNI (1)
Mateusz Suder

Rada Miejska w Myślenicach podjęła 
                                                                        Uchwałę Nr 21/IV/2018

W sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myślenice. 

AD.12a Projekt uchwały w sprawie zasad i warunków udzielenia bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu 
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność gminy Myślenice w prawo 
własności tych gruntów i ustalenie wysokości stawek procentowych tych bonifikat. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Myślenicach Jan Podmokły poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem 
obrad stałych Komisji Rady.
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Następnie przedstawił opinie komisji:
-Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Myślenicach pozytywnie-jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały.
-Komisja Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Myślenicach pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Radny Jerzy Cachel zapytał, o wysokość dotychczasowych bonifikat.
Burmistrz odpowiedział, że do chwili obecnej nie było żadnych bonifikat, ponieważ prawo tego nie dopuszczało.
Głos zabrał radny Tomasz Wójtowicz przypominając, że na komisjach radni otrzymali informację, że sprawa 
dotyczy niewielkiej grupy osób. W związku z tym zawnioskował, o podwyższenie bonifikaty z 60% na 95%, co 
będzie z korzyścią dla mieszkańców. 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, iż podwyższenie bonifikaty z 60% na 95% będzie stratą dla gminy w wysokości 
61 tys.zł. 
Radny Bogusław Stankiewicz w imieniu Klubu Radnych „PiS” zawnioskował, o podwyższenie bonifikaty do 98%.
Przewodniczący obrad zwrócił się, o uszczegółowienie wniosku.
W związku z powyższym radny Bogusław Stankiewicz zawnioskował, o przerwę w obradach.
Przewodniczący obrad ogłosił krótką przerwę.

Po przerwie wznowiono obrady sesji.
Głos zabrał radny Bogusław Stankiewicz, który w imieniu Klubu Radnych „PiS” zgłosił wniosek, aby w paragrafie 1 
uchwały kolejno bonifikata wynosiła:
punkt 1) - 98%, punkt 2)-88%, punkt 3) - 78%, punkt 4) - 68%, punkt 5)- 58% , punkt 6)-48%. 
Radny Tomasz Wójtowicz wycofał złożony wcześniej wniosek.
Wniosek poddano pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (17)
Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, Małgorzata Jaśkowiec,
Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Piotr Motyka, Kamil Ostrowski, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, 
Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Grażyna Ambroży, Wojciech Malinowski, Bogusław Podmokły
NIEOBECNI (1) Mateusz Suder
Wniosek uzyskał akceptację.
Innych wniosków nie zgłoszono.
Projekt uchwały uwzględniający wniosek poddano pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
NIEOBECNI (1) Mateusz Suder
 Rada Miejska w Myślenicach podjęła 
                                                                        Uchwałę Nr 22/IV/2018
W sprawie : zasad i warunków udzielenia bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu przekształcenia 
prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność gminy Myślenice w prawo 
własności tych gruntów i ustalenie wysokości stawek procentowych tych bonifikat. 

AD.12b Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 422/LIX/2010 rady miejskiej w Myślenicach z 30 
czerwca 2010 roku w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Myślenice.
Przewodniczący obrad wyjaśnił, że przedstawiona uchwała jest wynikiem zaleceń Regionalnej Izby Obrachunkowej.
Poprzednia uchwała mówiła, że wchodzi w życie po 14 dniach od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym. Natomiast 
zgodnie z Regionalną Izbą Obrachunkową uchwała ma wchodzić w życie z dniem podjęcia.
Dyskusji w temacie nie było.
Wniosków i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.
Projekt uchwały poddano pod głosowanie.
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Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
NIEOBECNI (1)
Mateusz Suder

Rada Miejska w Myślenicach podjęła 
                                                                        Uchwałę Nr 23/IV/2018
W sprawie :zmiany uchwały Nr 422/LIX/2010 rady miejskiej w Myślenicach z 30 czerwca 2010 roku 
w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Myślenice.

AD.13 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Myślenice do Stowarzyszenia Zielony Pierścień 
Tarnowa z siedzibą w Skrzyszowie.
Burmistrz Jarosław Szlachetka poinformował, że do komisji przetargowej przy realizacji przedmiotowego projektu 
został wybrany przedstawiciel Gminy Myślenice Z-ca Burmistrza Mateusz Suder.
Wniosków i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.
Projekt uchwały poddano pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Myślenice do Stowarzyszenia Zielony Pierścień 
Tarnowa z siedzibą w Skrzyszowie.. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
NIEOBECNI (1) Mateusz Suder
 Rada Miejska w Myślenicach podjęła 
                                                                        Uchwałę Nr 24/IV/2018
W sprawie: przystąpienia Gminy Myślenice do Stowarzyszenia Zielony Pierścień Tarnowa z siedzibą w
Skrzyszowie.

AD.14 Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej.
Przewodniczący Rady Miejskiej w Myślenicach Jan Podmokły zawnioskował, o 3-y osobowy skład komisji, do 
którego wejdą przedstawiciele klubów radnych.
Innych wniosków nie zgłoszono.
Wniosek zgłoszony poddano pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
NIEOBECNI (1) Mateusz Suder
Wniosek uzyskał akceptację.
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Do składu komisji zgłoszono: radnego Czesława Bisztygę, radnego Jerzego Cachla i radnego Stanisława Topę.
Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie do w/w komisji.
Przewodniczący obrad zgłosił wniosek, o zamknięcie dyskusji.
Wniosek poddano pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
NIEOBECNI (1) Mateusz Suder

Kolejno poddano pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
NIEOBECNI (1) Mateusz Suder

 Rada Miejska w Myślenicach podjęła 
                                                                        Uchwałę Nr 25/IV/2018

W sprawie : powołania Komisji Inwentaryzacyjnej.

AD.15 Informacja na temat złożonych interpelacji przez radnych
W punkcie tym Przewodniczący obrad Jan Podmokły przedstawił informacje na temat złożonych interpelacji

przez radnych:
1. Interpelacja złożona przez radnego Józefa Błachuta w dniu 14.12.2018 r. dotycząca wywozu śmieci z osiedla 
przy ulicy Matejki w Myślenice.
2. Interpelacja złożona przez radnego Tomasza Wójtowicza w dniu 17.12.2018 r. dotycząca oświetlenia w 
Osieczanach od Zarabia – przedłużenie ulicy Zdrojowej.
3. Interpelacja złożona przez radną Grażynę Ambroży  w dniu 17.12.2018 r. dotycząca zanieczyszczenia powietrza.
4. Interpelacja złożona przez radną Małgorzatę Jaśkowiec w dniu 17.12.2018 r. dotycząca boisk sportowych, 
których inwestorem była Gmina Myślenice.
5. Interpelacja złożona przez radną Małgorzatę Jaśkowiec w dniu 17.12.2018 r. dotycząca udzielenia informacji na 
temat stanu prawnego działek 118/1, 118/3 i 118/4 położonych na terenie miejscowości Zasań.
6. Interpelacja złożona przez radnego Jana Podmokłego w dniu 21.12.2018 r. dotycząca zabezpieczenia środków 
finansowych w 2019 roku na funkcjonowanie świetlicy środowiskowej w przy OSP w Drogini. 
7. Interpelacja złożona przez radnego Jana Podmokłego w dniu 21.12.2018 r. dotycząca wykonania inwestycji w 
sołectwie Droginia.

AD.16 Komunikaty

W punkcie tym Przewodniczący obrad poinformował,  że do Biura Rady Miejskiej został złożony  projekt
uchwały  budżetowej  Gminy  Myślenice  na  2019  rok  oraz  Wieloletnia  Prognoza  Finansowa  Gminy  Myślenice.
Wpłynęło również Postanowienie Komisarza Wyborczego w Krakowie III z dnia 18 grudnia 2018 roku w sprawie
wygaśnięcia  mandatu  radnego  Mateusza  Sudra.  
Poinformował, że najbliższa  sesja odbędzie się 28 grudzień 2018 roku godzina 15.00, na którą radni już otrzymali
materiały.
Burmistrz  złożył  wszystkim  życzenia  z  okazji  nadchodzących  Świąt  Bożego  Narodzenia.Przewodniczący  Rady
Miejskiej w Myślenicach Jan Podmokły w imieniu Rady Miejskiej złożył  wszystkim najserdeczniejsze życzenia z
okazji.
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AD.17        Wolne wnioski  

W punkcie tym głos zabrał radny Wojciech Malinowski informując, że w miesiącu grudniu w
miejscowościach Trzemeśnia i Poręba dokonano oznakowania przysiółków, które z nikim wcześniej nie zostało 
skonsultowane. Radny pozwolił sobie na wstrzymanie tego oznakowania. 
Zastanawia się czy uda się oznakowanie poprawić w ramach przeprowadzonego przetargu, czy  już nowego 
przetargu.
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Grażyna Ambroży zwróciła uwagę, aby przygotowywane materiały dla radnych
na posiedzenia komisji i sesji były kompletne , doprecyzowane i wpływały w ustawowym terminie.
Burmistrz zwrócił uwagę, że pewne materiały były wymuszone sytuacją, stąd dodatkowe projekty uchwał na 
bieżącą sesje. Poinformował, że prowadzone są rozmowy, które mają na celu usystematyzowania pewnych 
tematów, aby praca przebiegała prawidłowo.  
Skarbnik Gminy Anita Kurdziel wyjaśniła, że  pewne rzeczy są kontynuacją zmian poprzednich lub zdarzeń 
wymuszonych.  

AD.18 Zakończenie

Przewodniczący Rady Miejskiej w Myślenicach Jan Podmokły podziękował wszystkim za udział w IV-tej Sesji
Rady Miejskiej w Myślenicach.
IV-tą Sesję Rady Miejskiej w Myślenicach uważam za zamkniętą.
Obrady sesji zakończono o godzinie 16.40.

Protokołowała: B.Tęczyńska

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Myślenicach

Jan Podmokły
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